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Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

83/21-23 Godkjenning av protokoll, styremøte nr 13/21-23, 9. juni, 2022 
Vedtak: Protokoll fra styremøte nr. 13, 9. juni, 2022, godkjennes. 
 

 
 
 

 

84/21-23 Økonomisk status NSF og datterselskaper 
PI presenterte økonomisk status via skriftlig saksunderlag. Bortfall 
av budsjetterte inntekter fra samarbeidspartnere/sponsorer og 
leieinntekter fra NSF Løvenskioldbanen AS har ført til et betydelig 
negativt budsjettavvik så langt i 2022. NSF Arrangement AS har i 
påvente av utbetaling av en betydelig momsrefusjon i 2023 tidligere i 
2022 blitt tilført likviditet fra særforbundet. Det vil bli nødvendig å 
bidra til ytterligere likviditetstilførsel til datterselskapet ved å utsette 
tilbakebetaling av forskuddterte utgifter for EM2022 og NM Bane til 
2023. Dramatiske kostnadsøkninger ved deltagelse i internasjonale 
konkurranser bidrar til ekstra usikkerhet. Sparetiltak i 2022 der det vil 
være mulig vil innføres så fort som mulig. Et tiltak vil være å 
kansellere årets Kretsseminar. Et annet tiltak er å redusere 
kontorareal for Administrasjonen på Ullevål, med virkning fra 1. okt. 
Det vil gjennomføres ytterligere tiltak ved innsparinger på alle 
områder der det vil være mulig. Samtidig er det av stor betydning at 
planlagt aktivitet rettet mot så vel Bredde som Topp skjermes i størst 
mulig grad. Besparelsene ønskes primært gjennomført innen Admin 
og støttefunksjoner. 
Vedtak: Forbundsstyret anser den økonomiske situasjon for NSF, 
med datterselskaper som alvorlig og krevende. Det forutsettes at 
tiltak vil iverksettes, både på kort og lang sikt, som vil forbedre 
situasjonen. Aktuelle tiltak utredes og foreslås av GS, i samarbeid 
og forståelse med President. Forbundsstyret ønsker jevnlig 
informasjon om situasjonen, første gang senest ved utgangen av 
september.  
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85/21-23 Status TIK, BIK, TK 
TIK: SM redegjorde muntlig. En meget krevende kostnadsutvikling 
for deltagelse i internasjonale konkurranser. Dette kan medføre 
lavere antall norske utøvere enn planlagt i noen tilfeller, foruten at 
støtteapparat vil måtte reduseres til et minimum. Nye løsninger er 
innført på trenersiden på kort sikt, som følge av bortfall av UNG-
trenere. For tidlig å evaluere løsningen, som ble godt mottatt av de 
aktuelle utøverne. 
BIK: TS ikke til stede, skriftlig redegjørelse fra TS ble gjengitt av PI. 
Utfordringer rundt tilgang på NM-arrangører 2023, noe det vil 
arbeides med. Ulike landskamper avvikles som planlagt. Behov for 
påtale/konsekvenser ved utilbørlig fremtreden i sosiale media eller 
under konkurranser ble løftet frem og diskutert. Temaet vil følges 
opp ad-hoch inntil videre. 
TK: TL redegjorde muntlig. Arbeidsgruppe «Nytt riflereglement» har 
kommet i gang, ellers kun mindre løpende saker. 
Vedtak: Tatt til orientering 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

86/21-23 Informasjon fra administrasjonen 
PI redegjorde muntlig. Administrasjonen er fulltallig etter avviklet 
sommerferie. Reduksjon av kontorareal på Idrettens Hus er 
besluttet, med planlagt gjennomføring fra 1. oktober. Hjemmekontor 
vil kun benyttes unntaksvis, og kun etter avtale, for de ansatte som 
har Ullevål som sitt arbeidssted. 
Vedtak: Tatt til orientering. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

87/21-23 Referat fra NSR-møte i Finland, uke 31 
BHV redegjorde muntlig som supplement til skriftlig referat fra 
arrangør. Møtet fremstod som nyttig, ikke minst med tanke på 
relasjonsbygging for BHV og PI. Arbeidsgruppe, med PI som 
medlem, nedsatt for å videreutvikle Nordisk Mesterskap, som for 
fremtiden skal være et rent juniorarrangement. Danmark vil 
arrangere i 2024, og Danmark vil også bekle presidentvervet i NSR i 
2022 – 2024. Informasjon rundt EU-høring om bly og fremtidig 
forbud, med unntak for sportsskyting under visse forutsetninger, ble 
delt og diskutert, med presentasjon fra Finland som utgangspunkt. 
Den kommende ISSF-kongressen og valg av ISSF-ledelse ble 
diskutert. Enighet om å støtte motkandidat til nåværende president, 
russiske Vladimir Lisin, og for øvrig, om mulig, enes om felles 
kandidater til øvrige verv i Ex. Committee etc 
Vedtak: Tatt til orientering.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

88/21-23 Idrettstingets sammensetning/representantfordeling, mulig 
høringsinnspill 
Kort diskusjon basert på saksunderlag. Modell 4, med størst endring 
i særforbundenes favør, synes å ha mest støtte, dog uten at votering 
ble gkennomført. Mulighet for deltagelse på Teams-møte i regi av 
SFF 7. sept om «Ting»-saken ble gjengitt. I den grad NSF vil sende 
inn eget høringsinnspill, vil dette utarbeides etter 7. sept.  
Vedtak: Tatt til orientering 
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89/21-23 Klubbhelg, status påmelding og forberedelser 
PI redegjorde muntlig. Påmelding hittil fremstår som tilfredsstillende. 
Som følge av at Kretsseminar avlyses, ref sak 84, forventes det en 
tilleggspåmelding fra Skytterkretsene. Finsk ekspert innen bly-
utfordringene er invitert til å holde en presentasjon, noe som anses 
som svært nyttig for klubbene. Det øvrige programmet er langt på 
vei ferdigstilt, og fremstå som omfattende og interessant. 
Vedtak: Tatt til orientering 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 



 Side 3 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 
 

90/21-23 

 
 

MIX-øvelser NM 
BHV innledet muntlig, med påfølgende diskusjon om MIX lag i 
enkelte Pistol feltøvelser burde innføres som egen øvelse. I så fall 
tilsvarende det som vi har i ISSF, Luft 60 skudd. Det forutsettes at 
invitasjon fra arrangør vil inneholde nødvendig praktisk informasjon 
rundt øvelsen. 
Vedtak: MIX lag Feltpistol fortsetter som i dag basert på den 
individuelle konkurransen. MIX lag ble innført for første gang i år og 
ble godt mottatt, spesielt blant de mindre klubbene. Eventuell 
evaluering vil tidligst bli gjennomført etter sesongen 2024. 
 

 
 

 

 

 

91/21-23 Orientering/status samarbeidspartnere 
BHV redegjorde muntlig. En uformell arbeidsgruppe: sportssjef, BHV 
og PI, arbeider med potensielle samarbeidspartnere på ulike nivåer: 
«Skytterfamilien», ordinære sponsorer, leverandører (klær etc.) 
Arbeidet er krevende, og har så langt ikke gitt noen konkrete 
resultater. 
Vedtak: Tatt til orientering 
 

  

92/21-23 Oppgaver og ansvar til styremedlemmer 
BHV redegjorde muntlig. Ønsket er at øvrige styremedlemmer tar 
eierskap til oppgaver/områder man interesserer seg for. KIK vil følge 
opp pilot-løsninger rundt blyoppsamling, inntil videre uten noen 
tidsfrist. SD vil videreutvikle den skisse til Beredskapsplan som 
foreligger. Som følge av status som «Rent Særforbund» foreligger 
det det allerede en beredskapsplan for dopingsaker. SD vil fokusere 
på andre type hendelser i den plan som nå vil ferdigstilles. 
Vedtak: Beredskapsplan for ulykker/uventede hendelser vil 
presenteres på FS-møte uke 47. 
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Uke 47 

 

93/21-23 Eventuelt 

• GDPR-arbeid. TL informerte om at enkelte andre land har 
en annen tolking av GDPR regelverket. De tolker 
regelverket strengere og bruker ikke Streaming og Live 
Scoring på samme måte som i Norge. Administrasjonen har 
allerede tatt tak i disse utfordringene, og arbeider mot 
innføring av tilfredsstillende GDPR-regime for NSF i løpet av 
2022. Arbeidet gjøres i dialog med NIF. 

• Konsekvenser for NSFs lov som følge av endring i NIFs 
lovnorm for særforbund. Det foreliggende saksdokument ble 
godkjent, ingen innsigelser. Administrasjonen vil legge inn 
de nødvendige endringer i NSFs lov. (Dag Olav Rønning vil 
følge opp.) 

• Ønske om bytte av krets, to klubber; «Røyken og Hurum 
Skytterlag, avd NSF» og «Hurum Sportsskytterklubb» - 
tilbake til Buskerud. FS tok ikke stilling til saken, da det ikke 
fremgikk av saksunderlaget om henstillingen var basert på 
gyldig årsmøtevedtak i begge klubber. Saken ble følgelig 
utsatt. 

• Opprettelse av «digital styreplattform», ref sak 82, pkt B.  
NIF Digital er kontaktet av AKH, så langt uten respons. AKH 
vil følge opp, og det forutsettes at plattformen foreligger til 
neste møte, medio oktober. 

 
Vedtak: Beslutninger nevnt i sak 93 ble enstemmig vedtatt. 
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PI, 8. september, 2022 


